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Protokół nr 9/2011 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 20 października 2011 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad: 11:00 
Godzina zakończenia obrad: 12.45 
Miejsce obrad: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 
 

W komisji udział wzięli:  

Anna Józefowicz   Przewodniczący Komisji 

Irena Piotrowska    Sekretarz Komisji 

Jolanta Mitręga    Członek 

Dorota Krusze  `  Członek 

Ryszard Przyszlak   Członek 

Franciszek Gawęda   Członek 

Jacek Górowski    Członek  

 

Nieobecny Radny: 

Marek Ciapka   Zastępca Przewodniczącej Komisji 
 
 
Ponadto uczestniczyli: 

Ewa Figzał     Zastępca Burmistrza  

Maria Pater  Kierownik Wydziału Edukacji 

Anna Marcinków Inspektor 

Dariusz Małozięć Kierownik Wydziału Funduszy Zewnętrznych 

Danuta Tkaczonek    Radna 

Przedstawiciele klubów, stowarzyszeń i organizacji 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz powitała wszystkich 
zebranych na dzisiejszym posiedzeniu i przedstawiła PORZĄDEK OBRAD: 

 

1.    Przyjęcie porządku obrad.  

2.    Informacja z działalności i sytuacji finansowej Publicznej Biblioteki w 

Ząbkowicach Śląskich.  

3.   Analiza działalności i celowości wydatkowania środków finansowych 

stowarzyszeń działających na terenie Gminy, które otrzymują dotacje.  

4.      Sprawy różne.            

5.      Zakończenie obrad.  

 

 
Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, zapytała, czy ktoś chce 
jeszcze coś wnieść do porządku obrad? 
 
Radny Franciszek Gawęda, złożył wniosek o wycofanie pkt. 3 z dzisiejszego 
posiedzenia, w związku z tym, że nie mieli możliwości przeanalizowania dokładnie 
materiałów, które otrzymali w tej chwili dopiero na posiedzeniu tej komisji, na 
ogólną ilość stowarzyszeń 10 dotacji, otrzymali w dniu wczorajszym 3, dzisiaj kilka 
pozostałych. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, w związku z powyższym 
poddała wniosek pod głosowanie. 
 
Głosowanie: 1 głos za, 6 przeciw, 0 wstrzymujących 
 
Wniosek nie przeszedł 
 
Radna Jolanta Mitręga, uważa, że nie ma takiej potrzeby, aby przenosić to 
specjalnie, gdyż są zaproszeni goście, jest to dla niektórych wielki kłopot 
przychodzić po raz drugi, myśli, że jak będą jakieś wątpliwości to na bieżąco zostaną 
one wyjaśnione. 
 
Radny Franciszek Gawęda, ad vocem, Radni Rady Miejskiej stoją przede wszystkim 
na straży wydatkowania finansów publicznych pod względem rzeczowym, celowym 
i gospodarnym. Kwoty 100 tys zł, 30 tys, itd., w sytuacji mizerni finansowej, jaka jest 
w tej chwili w naszej gminie, są to niezwykle ważne rzeczy, i w tej chwili udawanie, 
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że ktoś tutaj wyjaśni jak wydatkował 100 tys zł, jest zasadnym do tego, jest dla niego 
co najmniej dziwnym i niezrozumiałym. 
 
W związku z powyższym poprosił, o wyłączenie go z dalszego obrad Komisji. 
 
Ad. 2. Informacja z działalności i sytuacji finansowej Publicznej Biblioteki w 
Ząbkowicach Śląskich. 
 
Dyrektor Biblioteki Publicznej w Ząbkowicach Śląskich Pani Helena Wolnik- 
Kliber, przedstawiła i omówiła powyższą informację, która stanowi załącznik do 
protokołu. Powiedziała również o potrzebach, co było ważniejsze a co mniej. 

Radny Franciszek Gawęda, wyraził swój podziw do pracy, jaką Pani Helena 
Wolnik- Kliber wkłada w Bibliotekę. Niepokoi jednak brak księgozbioru nowego, o 
którym wspomniała Pani Dyrektor, a na który jest popyt. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, w związku brakiem 
dalszych głosów w dyskusji, zamknęła ten punkt obrad. 

Radny Franciszek Gawędy, opuścił posiedzenie Komisji. 

Ad. pkt. 3.   Analiza działalności i celowości wydatkowania środków finansowych 
stowarzyszeń działających na terenie Gminy, które otrzymują dotacje 

Inspektor Anna Marcinków, przedstawiła stowarzyszenia, organizacje i kluby 
sportowe, które otrzymały w 2011 roku z gminy Ząbkowice Śląskie dotacje na swoją 
działalność, omówiła zadnia oraz przyznane kwoty. Informacja stanowi załącznik do 
protokołu. 

Kierownik Wydziału EKS Maria Pater, dodała, że jeżeli chodzi o zadania, jakie 
prowadzi stowarzyszenie Inicjatyw, prowadzi także świetlicę środowiskową „Kubuś 
Puchatek”, telefon zaufania i punkt konsultacyjny oraz jadłodajnie przy parafii św. 
Anny. 

Stowarzyszenie Inicjatyw Społecznych „RAZEM”, przedstawiciel tego 
stowarzyszenia w zastępstwie Pan Marek Świątek, przedstawił wcześniej złożone 
sprawozdanie, które stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, otworzyła dyskusję. 

Radna Danuta Tkaczonek, poprosiła o doprecyzowanie, na czym polegają czynności 
administracyjne dotyczące obsługi zadania publicznego, jest to kwota umowy 
zlecenie na 3 500 tys, czy jest to jedna umowa czy jest to kilka umów, i na czym 
polegają te czynności? Jaki sprzęt został zakupiony na potrzeby tych działań? 
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Przedstawiciel Marek Świątek, powiedział, że jest w zastępstwie i nie będzie mógł 
na wszystkie pytania odpowiedzieć, ale na pytanie, co do kosztów 
administracyjnych jest to na pewno umowa zlecenie dla prowadzenia księgowości, 
czyli dla księgowej. A co do zakupów strojów, na chwile obecną nie potrafi na to 
pytanie odpowiedzieć, musiałby zajrzeć do faktur, co było kupowane.prze 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, w związku z powyższym 
zaproponowała odpowiedź pisemną, aby złożyć do Rady. 

Ząbkowicki Klub Karate KYOKUSHINKAI, przedstawiciel tego klubu Pan Marek 
Machnik, przedstawił informację o działalności, która stanowi załącznik do 
protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, w związku brakiem głosów 
w dyskusji, poprosiła kolejnego przedstawiciela o przedstawienie informacji. 
 
Klub Sportowy „ELEKTRO- PARTNER”- przedstawiciel nie przyszedł oraz nie 
złożono sprawozdania. 
 
Ząbkowicki klub KARATE – DO  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, powiedziała, że 
sprawozdanie zostało przedłożone, ale niestety nie mógł brać udziału w posiedzeniu 
przedstawiciel.  

W związku z powyższym poprosiła Panią Anię Marcinków o przeczytanie 
niniejszego sprawozdania z działalności. 

Inspektor Anna Marcinków, przeczytała sprawozdanie Ząbkowickiego Klubu 
Karate – DO, które stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, otworzyła dyskusję. 

Radna Jolanta Mitręga, zapytała, czy te dwa Kluby DO i KYOKUSHINKAI, to są 
takie same, tylko prowadzone w innych miejscowościach, czy różne? 

Przedstawiciel Ząbkowicki Klub Karate KYOKUSHINKAI, odpowiedział, że to są 
dwa oddzielne kluby i style. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, podziękowała za informacje 
i przeszła do następnego klubu. 

Klub sportowy BARYS SARMAT WARRIORS, przedstawiciel Pan Unkas Gałek, 
przedstawił informację z działalności, która stanowi załącznik do protokołu. Komisja 
wysłuchała najważniejszych spraw oraz potrzeb klubu.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, otworzyła dyskusję. 

Radna Jolanta Mitręga, powiedziała, że jest pod wrażeniem wypowiedzi Pana 
Unkasa, ponieważ jeśli jego działalność skupia i mogą w niej uczestniczyć 250 dzieci, 
uważa, że powinni się zastanowić, czy faktycznie w przyszłorocznym budżecie ta 
kwota nie powinna być większa. Apeluje, aby przychylić się do prośby Pana Unkasa. 

Pan Unkas Gałka, powiedział, że ceni to, co powiedziała Pani Radna, ale nie chce 
lepszego traktowania, pomoc należy się wszystkim klubom. 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, powiedziała, że każdy jest nastawiony pozytywnie 
do każdej inicjatywy. Podziękowała również Panu Ukasowi, który, na ich prośbę 
przy okazji organizowania różnych masowych imprez na terenie miasta i gminy 
Ząbkowice Śląskie nigdy im nie odmówił swojego pokazu dla społeczności lokalnej. 
Gmina i Pan Burmistrz zdaje sobie sprawę, że środki finansowe, które przydałyby się 
do realizacji działań klubów są zbyt małe. Gmina będzie wspierać w każdej 
inicjatywie związanej z pisaniem projektów, żeby ten skromny budżet, który jest na 
działalność stowarzyszeń wzmocnić. 

Pan Unkas Gałka, poprosił, aby przemyśleć jego propozycję o dotacje dla całej 
Polski, poprzez program „Zdrowe Dzieci Zdrowa Polska” do 8 tys przedszkoli.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, zamknęła dyskusję. 

Gminny Szkolny Związek Sportowy, przedstawiciel Pan Marek Machnik 
przedstawił informację z działalności, która stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, w związku brakiem głosów 
w dyskusji, poprosiła kolejnego przedstawiciela o przedstawienie informacji. 

Stowarzyszenie Inicjatyw na Rzecz Dzieci Ziemi Ząbkowickiej „RAZEM” Pan 
Janusz Fiałkowski, omówił złożone sprawozdanie, które stanowi załącznik do 
protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, otworzyła dyskusję. 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, podziękowała, za przedstawienie sprawozdania i 
powiedziała, że to jest całkiem inna sfera działania, opieka psychologiczna, 
pedagogiczna, terapeutycznej, która dzieje się na forum zewnętrznym, gminnym, co 
uzasadnia, że potrzeby wsparcia w różnym zakresie istnieją. Poinformowała, że 
praktycznie od maja analizują możliwość przeprowadzenia gruntownego remontu w 
Centrum Terapeutycznym, na zimę zostanie zakupione ogrzewanie. Natomiast w 
przyszłym roku planują zrobić remont świetlicy. 
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Kierownik Wydziału EKS Maria Pater, dodała kilka słów dot. projektów, że Pan 
Dariusz zawsze coś podpowie oraz podziękowała również wszystkim 
stowarzyszeniom za ogromny wkład pracy na rzecz dzieci, młodzieży i dorosłych, 
które tego potrzebują. 

Radna Jolanta Mitręga, zapytała się, w jakich dniach jadłodajnia działa? Ponieważ są 
dwie jadłodajnie, jest zawsze dużo ludzi. Uważa i zastanawia się czy nie należałoby 
rozszerzyć działalności jadłodajni przy Parafii św. Anny o ten jeden dzień w 
tygodniu o te jedną sobotę. 

Pan Janusz Fiałkowski, odpowiedział, że jest czynna od poniedziałku do piątku. 

Pan Janusz Fiałkowski, jeżeli chodzi o sam obiekt- parafia, jest tam zrobione 
wszystko tak jak powinno być zgodnie z przepisami sanepidu itd. Jeżeli chodzi o 
osobę, która przygotowuje posiłki, to na to idzie dotacja. Natomiast, jeżeli chodzi, o 
tzw. „wsad do kotła” tj. praca księdza + oni starają się pomów, aby z ich środków raz 
w roku kupić solidną dawkę. Są pewne określone możliwości pozyskiwania 
pieniędzy jak i pozyskiwania rozmaitych produktów spożywczych. 

Wywiązała się krótka dyskusja 

Radna Jolanta Mitręga, wie jak to jest ciężko, i pozostawia tę sprawę do 
przemyślenia 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, zamknęła dyskusję. 

Parafialny Zespół Caritas przy Parafii p.w. Św. Jadwigi w Ząbkowicach Śląskich, 
Pani Krystyna Kacik- Grabowa, przedstawiła i omówiła informację dot. działalności, 
która stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, otworzyła dyskusję. 
 
Pan Janusz Fiałkowski, dodał, że oni funkcjonują, jako uzupełnienie, ponieważ 
nigdy np. nie zastąpią Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Figzał, odnosząc się do wypowiedzi, potwierdziła to. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, zamknęła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Funduszy Zewnętrznych Dariusz Małozięć przedstawił 
informacje w ramach prowadzonego monitoringu naborów wniosków o 
dofinansowanie organizowanych stowarzyszeń i organizacji. Zestawienie stanowi 
załącznik do protokołu. 
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Radna Danuta Tkaczonek, powiedziała, że uczestnicząc w posiedzeniu dostrzegła, 
że nie ma dwóch sprawozdań Klubu Sportowego ELEKTRO- PARTNER i 
Uczniowski Klub Sportowy „ORZEŁ”, w związku z tym zapytała, czy Komisja 
Rewizyjna wystąpi do tych stowarzyszeń o sporządzenie takich sprawozdań i 
dostarczenie, bo wykonują zadania publiczne i tak jak stowarzyszenia, które 
przybyły na dzisiejsze posiedzenie Komisji i udzieliły informacji rzeczowej i 
finansowej, uważa za zasadne, aby również te dwa stowarzyszenia, które nie są 
dzisiaj przez nikogo reprezentowane, takie dokumenty do Rady Miejskiej 
dostarczyły. W związku z powyższym postawiła formalny wniosek, aby Komisja 
przegłosowała jej wniosek i zobowiązała obydwa kluby o dostarczenie takowych 
sprawozdań z prośbą o zakreślenie im stosownego terminu, który umożliwi 
dostarczenie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, podziękowała i  
powiedziała, że na pewno upomną się o złożenie informacji, które zostaną członkom 
Komisji doręczone. 

W związku z powyższym poddała pod głosowanie złożony wniosek Radnej Danuty 
Tkaczonek. 

Głosowanie 

Wniosek przeszedł. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz, podziękowała wszystkim 
przedstawicielom za przybycie i złożenie sprawozdania. 

Ad. pkt. 4.      Sprawy różne.            

Nikt nie zabrał głosu. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Anna Józefowicz w związku z wyczerpaniem 
punktów porządku obrad zamykam posiedzenie obrad. 
 
 
Protokołowała  
Monika Gwóźdź 
 

                                                                                      Przewodnicząca Komisji 

                                                                                              (-) Anna Józefowicz 

 


